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PROTOKÓŁ NR VII/2019 
z Sesji Rady Gminy Lipka 

odbytej dnia 26 kwietnia 2019 roku 
w Gminnym Ośrodku Kultury 

 
 

Sesja odbyła się w godzinach 1300 – 1525  
 
Udział wzięli: 
 

• 13 radnych   
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

• 16 sołtysów  
Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

• Zaproszeni goście 
Lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Obecni: 
 
Przemysław Kurdzieko  Wójt Gminy Lipka 
Anna Orzechowska  Sekretarz Gminy Lipka 
Barbara Marzec  Skarbnik Gminy Lipka 
Julita Milczyńska  Prasa lokalna „Aktualności Złotowskie”  
 
Termin, miejsce i porządek obrad podane zostały do publicznej wiadomości w sposób 
zwyczajowo przyjęty – załącznik nr 4 do protokołu. 
 
1. Otwarcie sesji. 
 
Otwarcia siódmej Sesji Rady Gminy Lipka dokonał Przewodniczący Rady Gminy Lipka 
Piotr Wandas, który przywitał Wójta Gminy Lipka Przemysława Kurdzieko, Panią 
Sekretarz, Panią Skarbnik, wszystkich radnych,  zaproszonych gości oraz  pracowników 
Urzędu Gminy Lipka.  
Radny Ryszard Pacholik poinformował wszystkich obecnych na Sesji Rady Gminy Lipka, 
że tuż przed świętami wielkanocnymi odbył się pogrzeb byłej radnej, 
wiceprzewodniczącej oraz sołtysa jednej kadencji Pani Henryki Grzywacz. Radny 
poprosił, aby uczcić minutą ciszy pamięć zmarłej, po czym wszyscy wstali i minutą ciszy 
utrzcili pamięć zmarłej Henryki Grzywacz.  
Następnie Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas poinformował radnych, że 
radna Pani Krystyna Kozdra z dniem 31 marca złożyła rezygnację z mandatu radnego.  
Przewodniczący dodał, że jest już postanowienie Komisarza Wyborczego stwierdzające 
wygaśnięcie mandat radnej. W związku z czym rada obraduje obecnie w 14 osobowym 
składzie.  
Kolejno Przewodniczący Piotr Wandas przywitał Nadleśniczego Pana Janusza 
Grabowskiego.  
Nadleśniczy Janusz Grabowski poinformował wszystkich, że w tym roku pojawiła się 
inicjatywa sadzenia lasów. Dodał, że od 95 lat Lasy Państwowe sadzą drzewa. Ta 
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inicjatywa ma spowodować większą ilość nasadzeń drzew.  Nadleśniczy wspomniał, że 
przyniósł sadzonki drzew, które można po Sesji sobie odebrać. Nadleśniczy dodał 
również, że jest zorganizowana akcja społeczna sadzenia lasu w Nadleśnictwie Runowo, 
na którą zaprasza wszystkich chętnych do udziału. Pan Grabowski wspomniał również o 
zagrożeniu przeciwpożarowym, poprosił wszystkich o zachowanie czujności. Poprosił o 
zgłaszanie ewentualnych zagrożeń.  
Wójt Gminy Lipka zajął głos, który wspomniał, że w ostatnim czasie odbyła się gala, 
podczas której laureatom wręczono Nagrody Powiatu Złotowskiego. Laureatami z naszej 
Gminy zostali Pan Krzysztof Olczak w kategorii Bezpieczeństwo Publiczne oraz 
Stowarzyszenie TILIA  w kategorii Sport, turystyka i rekreacja. Gospodarz Gminy dodał, 
że jesteśmy dumni z faktu, że nasi mieszkańcy zostali dostrzeżeni w swoich 
dotychczasowych działaniach.  
 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Prowadzący obrady stwierdził, że na 14 radnych według listy obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 13 radnych wobec czego Rada Gminy Lipka jest władna podejmować 
prawomocne uchwały. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas poinformował, że w zarządzeniu                  
z dnia 17 kwietnia 2019 roku przedstawiony został porządek obrad. Zapytał, czy są 
propozycje jego zmiany? Nikt z obecnych nie zgłosił żadnych zmian. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas zarządził głosowanie w sprawie 
przyjęcia porządku obrad. 
 
 „za”               13 głosów  (nieobecny M. Chabros)  
„przeciw”  0 głosów, 
„wstrzymało się” 0 głosów. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Załącznik nr 5 – głosowanie imienne.  
 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas poinformował, że protokół z VI Sesji 
Rady Gminy Lipka był do wglądu w Urzędzie Gminy, w Biurze Rady- pokój nr 1. Został 
również przesłany drogą elektroniczną wszystkim radnym. Do dnia sesji nie wpłynęły 
uwagi do protokołu, w związku z tym zaproponował głosowanie nad jego przyjęciem. 
„za”   13 głosów  (nieobecny M. Chabros) 
„przeciw”  0 głosów, 
„wstrzymało się” 0 głosów. 
Radni jednogłośnie przyjęli protokół z poprzedniej Sesji Rady Gminy Lipka  Nr VI/19.  
 
Załącznik nr 6 – głosowanie imienne.  
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5. Informacja Wójta oraz Przewodniczących Komisji Rady Gminy Lipka                                 
z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 

Wójt Gminy Lipka poinformował radnych, że złożyliśmy wnioski do Centrum 
Promocji i Rozwoju Inicjatyw Obywatelskich PISOP Mikrodotacje Wielkopolska Wiara 
2019. Wnioski zostały złożone przez KGW: Batorowo, Batorówko, Łąkie, Białobłocie i 
Scholastykowo.  

- maksymalna dotacja 5000,00 zł 
- wkład własny 10%  
Rozstrzygnięcie 7 maja 2019 roku.  

Kolejny wniosek został złożony do Funduszu Dróg Samorządowych na przebudowę drogi 
Gminnej w Lipce – ul. Leśna w kwocie 1 419 295,91. Dofinansowanie 70%.  
Następnie Wójt zaprosił wszystkich na obchody Święta Konstytucji 3 Maja o godz. 11.15 
Zbiórka i ustawienie pocztów sztandarowych na placu przy Kościele pw. Św. Katarzyny.  

• 11.30 Msza Święta w intencji Ojczyzny w Kościele pw. Św. Katarzyny  
• 12.30 Przemarsz pocztów sztandarowych i delegacji na plac przy Pomniku 

Wolności, gdzie zostaną złożone kwiaty.  
Kolejno wójt zaprosił wszystkich na dzień 5 maja 2019 roku na XVIII Majówkę Kolorowy 
Jarmark, która się odbędzie na Kompleksie Rekreacyjno Wypoczynkowym w Lipce ul. 
Sępoleńskiej.  

• Start godz. 16.00 – Gry i zabawy dla dzieci „Namiot Bajkolandia”, przegląd 
zespołów artystycznych.  

• 18.00 Koncert – Mariusz Kalaga z zespołem  
• 19.00-2.00 Zabawa taneczna – gra zespół muzyczny „AHA”   

Wspomniał również, że 8 maja 2019 roku zaprasza wszystkich chętnych na uroczystość z 
okazji 74 rocznicy zakończenia II Wojny Światowej.  

• 9.00 Uroczystość pod Pomnikiem Wolności w Lipce  
• 9.45 Złożenie kwiatów pod Obeliskiem Obozu przejściowego dla 

internowanych w Lipce.  
Dodał również, że w dniu 13 maja 2019 roku o godz. 17.00 w Sali Kameralnej GOK w Lipce 
odbędzie się  II Spotkanie Grupy Wsparcia dla Rodziców Dzieci Niepełnosprawnych. 

Następnie przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Sportu Pan Paweł Tuschik 
poinformował wszystkich, że Komisja odbyła się w dniu 25 kwietnia 2019 roku, podczas 
której omawiana była analiza funkcjonowania klubów sportowych oraz Orlika w Gminie 
Lipka (działalność klubów sportowych, osiągnięcia, plany i potrzeby). Radni zapoznali się 
również z uchwałami przygotowanymi na VII Sesję Rady Gminy Lipka. Pan Tuschik 
wspomniał również, że podczas akcji strajkowej był odwiedzić placówki oświatowe.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że w ostatnim czasie nie 
odbyła się Komisja Rewizyjna. Poinformował również, że Komisja będzie obradować w 
maju.  

Przewodnicząca Komisji Socjalnej i Porządku Publicznego Danuta Polak 
poinformowała radnych, że Komisja obradowała w dniu 23 kwietnia 2019 roku. 
Przedmiotem obrad była:  

• Analiza zagrożeń występujących u młodzieży w placówkach oświatowych. 
• Analiza bieżącej działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. 
 

Przewodnicząca dodała również, że radni zapoznali się z projektami uchwał 
przygotowanymi na VII  Sesję Rady Gminy Lipka. 
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Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa Pan Krzysztof 
Olczak wspomniał, że Komisja spotkała się w dniu 29 marca 2019 roku. Tematy 
poruszane podczas Komisji: 

• Funkcjonowanie obwodów łowieckich. 

• Zagrożenie ASF (afrykański pomór świń) w kontekście trzody chlewnej. 

Następnie Komisja obradowała w dniu 25 kwietnia 2019 roku podczas której omawiane 
było: 

• Współpraca Gminy Lipka z Powiatem w zakresie inwestycji.  

• Radni zapoznali się również  z uchwałami przygotowanymi na VII Sesję Rady Gminy 

Lipka 

 
6. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 
 

• Radny  Łukasz Kwaśniak zapytał się, czy w przyszłości istnieje możliwość 
rozbudowa drogi w Białobłociu? 

• Następnie radny Krzysztof Olczak podziękował w imieniu druhów OSP Batorowo 
Panu Henrykowi Szopińskiemu – radnemu Sejmiku Województwa 
Wielkopolskiego za otrzymane środki finansowe dla OSP.  
 

 
Odpowiedzi Starosty Złotowskiego na zadane pytania.  
 

• Starosta poinformował radnego Kwaśniak, że temat dróg był zawsze tematem 
dyskusyjnym, ale chciałby zgasić nadzieję radnego związanej z budową drogi. 
Starosta dodał, że Powiat ma tylko 3,5 mln przeznaczonych na drogi, których ma 
w swoim zasobie ok 500 km. Starosta Złotowski wspomniał, że złożył wniosek o 
dofinansowanie na przebudowę drogi powiatowej w Lipce od ulicy Kościuszki         
w kierunku Bługowa. Poinformował również radnego, że nie będą składane inne 
wnioski, tj. na drogi niższej kategorii, ponieważ nie mają one szans na pozytywne 
rozpatrzenie. Starosta dodał, że jak będzie taka możliwość, to na pewno powiat 
zrobi tą drogę, ale nie jest w stanie przewidzieć kiedy to będzie.  

• Włodarz Powiatu wspomniał, że rok 2019 jest dla powiatu rokiem oświatowym i 
służby zdrowia. Poinformował zgromadzonych, że powiat nie otrzymał subwencji 
oświatowej dla ósmoklasistów, lecz tylko dla gimnazjalistów. W związku z czym 
Powiat dokłada do oświaty 4 mln. Dodał, że protest nauczycieli nie był związany 
tylko z wynagrodzeniami nauczycielami, a całym systemem oświatowym.  

• Starosta zakomunikował, że NFZ stawia warunki do spełnienia jakie muszą być 
zrealizowane na oddziale paliatywnym i psychiatrycznym. Natomiast powiat jest 
na takim etapie, że pieniądze są zabezpieczane na łatanie dziur, ponieważ na nic 
więcej nie ma pieniędzy. Na koniec swojej wypowiedzi powiedział, że żyjemy w 
czasach niepewnych. Dodał jeszcze, że matury w powiecie złotowskim się odbędą.  
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7. Sprawy różne i zapytania uczestników sesji.  
 

• Przewodniczący Rady Gminy Lipka Pan Piotr Wandas poinformował wszystkich 
zgromadzonych na Sesji, że Związek Nauczycielstwa Polskiego chciałby odnieś się 
do akcji strajkowej nauczycieli, która miała miejsce w ostatnim czasie. Nauczyciel 
Szkoły Podstawowej w Lipce Pan Łukasz Gabarkiewicz odczytał list grona 
pedagogicznego strajkującego w naszych lokalnych placówkach oświatowych.  
Załącznik nr 7 

• Następnie Przewodniczący udzielił głosu Przewodniczącej ZNP Pani Izabeli 
Piwowarskiej, która podziękowała za udzielone wsparcie podczas strajku. Dodała, 
że nauczyciele są z dziećmi i zawsze tak będzie. Wspomniała, że w strajku 
uczestniczyły trzy placówki tj. Szkoła Podstawowa w Lipce, w Łąkiem oraz 
Przedszkole Gminne w Lipce. W dniu 19 kwietnia 2019 roku akcję strajkową 
zakończyli nauczyciele ze szkoły w Łąkiem, natomiast 26 kwietnia 2019 roku  
nauczyciele ze szkoły w Lipce i z Przedszkola. Przewodnicząca ZNP powiedziała, 
że została podjęta decyzja o zawieszeniu strajku, choć nadal nauczyciele są w 
sporze zbiorowym, który z ubolewaniem wytoczony został dyrektorowi. Pani Iza 
powiedziała, że była to bardzo trudna decyzja, osobiście miała nadzieję, że strajk 
będzie trwał około dwóch dni, ale niestety rząd zlekceważył żądania nauczycieli i 
strajk trwał trzy tygodnie. Dodała również, że jako rodzic jest przerażona reformą, 
ponieważ program jest przeładowany. Na koniec swojej wypowiedzi 
przewodnicząca powiedziała, że ma nadzieję, że nikt nie został urażony, 
nauczyciele chcieli pokazać jak wygląda edukacja w naszym kraju. Pani Iza jeszcze 
raz podziękowała za uwagę.  

• Pani Dyrektor Ewa Polańska – Ciechanowska powiedziała, że strajkujący 
nauczyciele nie otrzymają wynagrodzenia za okres strajku. Wspomniała również, 
że egzaminy gimnazjalne odbyły się bez żadnych zakłóceń. Dzieci uczęszczające do 
szkoły podczas akcji strajkowej miały zapewnioną opiekę oraz ciepły posiłek.  

• Kolejno zabrała głos Dyrektor Szkoły Podstawowej w Łąkiem, która 
poinformowała wszystkich, że uczniowie podczas akcji strajkowej miały 
zapewnioną opiekę, egzaminy również odbyły się bez żadnych komplikacji. Pani 
dyrektor dodała, że nauczyciele strajkujący również nie otrzymali wynagrodzenia 
za okres strajkowy. Na konie Pani dyrektor podziękowała wszystkim 
nauczycielom, zarówno tym strajkującym, jak i tym którzy nie przystąpili do 
strajku.  

• Następnie Wójt Gminy Lipka poinformował wszystkich, że gmina sporo dokłada 
do oświaty, ponieważ subwencja oświatowa nie pokrywa nawet wynagrodzeń 
nauczycieli. Dodał, że jako samorządowiec chciałby być słuchany przez rząd i 
informowany o planowanych reformach w oświacie. Obecnie jest tak, że nikt nie 
informuje samorządu o planowanych reformach. Włodarz Gminy podziękował 
Panią dyrektorkom za sprawne przeprowadzenie egzaminów. Wspomniał, że 
odwiedził młodzież tuż przed rozpoczęciem tak ważnego dla młodzieży egzaminu.  
Następnie pogratulował Pani Prezes ZNP Izabeli Piwowarskiej ponownego 
wyboru na prezesa ZNP.  

• Radny Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Pan Henryk Szopiński powiedział 
z kolei, że strajk nauczycieli nie był przeciwko komuś, ale tylko po to żeby ratować 
oświatę. Podziękował również za zawieszenie strajku i cieszy się, że matury będą 
przebiegały prawidłowo. Następnie wspomniał, że do Samorządu Województwa 
Wielkopolskiego wpływały wnioski  „Czyste Powietrze”, a 4600 zostało 
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zaakceptowane. Jak na razie nie została podpisana żadna umowa, z uwagi na brak 
środków pieniężnych. Dodał również, że sytuacja w rolnictwie jest również trudna. 
Na koniec swojej wypowiedzi radny Szopiński podziękował nauczycielom za 
dzielną postawę.  

• Kolejno radny Pacholik poinformował wszystkich, że jako dyrektor wdrażał jedną 
z reform wprowadzającą Gimnazjum do systemu oświaty. Zmiana w systemie 
edukacyjnym oczywiście nie była  z nikim konsultowana. Należało ją tylko 
wprowadzić w życie.  

• Starosta Złotowski Ryszard Goławski przeprosił Prezesa Spółki Wodnej, że nie 
mógł się z nim spotkać, dodał, że zmiany przepisów idą takie, że rządzący pogubili 
się już w zmianie przepisów. Przepisy uległy zmianie, w związku z czym nie może 
uzyskać dofinansowania dla spółek wodnych. Spółki obecnie muszą mieć opinię 
Państwowego Gospodarstwa Wodnego. Nie jest jeszcze wiadomo, czy Spółki 
Wodne otrzymają dofinansowanie. Na koniec swojej wypowiedzi Starosta 
powiedział, że podziwia nauczycieli szkół średnich, z uwagi na to, że reforma 
ciągnie się już kilka lat. Starosta życzył wszystkim nauczycielom zdrowia i 
wytrwałości.  

• Sołtys Wielkiego Buczka zapytał się, czy w sprawie powstania Parku 
Krajobrazowego odbyły się jakieś konsultacje? Sołtys poprosił również Dyrektora 
PZD Pana Mirosława Jaskólskiego, aby na tzw. rondzie w Małym Buczku postawić 
drogowskazy.  

• Dyrektor Szkoły Podstawowej w Łąkiem zwróciła się z prośbą do wszystkich 
uczestników sesji o oddawanie głosów, co przyczyniłoby się do powstania 
podwórka NIVEA. Poprosiła sołtysów o wywieszenie plakatów informacyjnych w 
sołectwach.  

 
 
Odpowiedzi radnego Sejmiku Województwa Wielkopolskiego  na zadane pytania.  
 

• Radny poinformował wszystkich, że do Sejmiku wpłynął wniosek Polskiego Klubu 
Ekologicznego o założenie Parku Krajobrazowego, ale nic nie jest jeszcze 
przesądzone, nie została podjęta żadna uchwała. Park ten obejmowałby już 
obszary chronione. Dodał, że wszystko zależy od gmin, jak będą negatywne opinie, 
to Sejmik nie będzie niczego narzucał. 

• Radny dodał, że w uchwałach mogą być wprowadzone ograniczenia, ale nie muszą 
być. Obecnie czekamy na projekt uchwały, w której ma być jak najmniej 
ograniczeń.  
 

Odpowiedzi Wójta Gminy Lipka   na zadane pytania. 
 
 

• Wójt Przemysław Kurdzieko powiedział, że nic się nie zmieniło w tej kwestii od 
ostatniej Sesji Rady Gminy Lipka. Dodał, że czekamy na projekty uchwał i wtedy 
na pewno odbędą się konsultacje.  Wójt przeprosił, że nie będzie mógł uczestniczyć 
w dalszej części obrad Sesji.   
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Odpowiedzi Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Złotowie   na zadane pytania.   
 

• Dyrektor Jaskólski poinformował radnych, że będą znaki na rondzie w Małym 
Buczku. Dyrektor poprosił o usunięcie znaku informacyjnego na skrzyżowaniu w 
Wielkim Buczku z napisem Konferencja.  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka ogłosił przerwę od godziny 1435-1455. 
 
 
 
8.  Podjęcie uchwal w sprawie: 
 

a) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 
Gminę Lipka oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku   

 
 
Pani Sekretarz omówiła projekt uchwały. Wspomniała, że w związku z tym, że z dniem 1 
września 2019 roku nie będzie już funkcjonowało Gimnazjum, jesteśmy zobowiązani do 
podjęcia niniejszej uchwały.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. 
Nikt z radnych nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   13 głosów (nieobecny M. Chabros) 
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 8 – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr VII/40/19 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Lipka oraz określenia granic obwodów 
publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku  stanowi załącznik 
nr 9 do niniejszego protokołu.  
 
 

b) ustalenia planu sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w 
szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Lipka, od dnia 1 września 
2019 roku  
 

Pani Sekretarz omówiła projekt uchwały. Wspomniała, że jest to również uchwała 
porządkowa, która również była opiniowana przez Kuratorium Oświaty, Związki 
Zawodowe ZNP i Solidarność. Opinie były pozytywne.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. 
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Nikt z radnych nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   13 głosów (nieobecny M. Chabros) 
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 10 – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr VII/41/19 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Lipka oraz określenia granic obwodów 
publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku  stanowi załącznik 
nr 11 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

c) określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z 
mieszkańcami Gminy Lipka  

 
Pani Sekretarz omówiła projekt uchwały. Wspomniała, że niniejszy regulamin dotyczy 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Lipka. 
Regulamin określa prawa i obowiązki przedsiębiorstwa wodociągowo-kanalizacyjnego 
oraz odbiorców usług. Do projektu zostały naniesione poprawki sugerowane przez 
Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Bydgoszczy.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. 
Nikt z radnych nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   13 głosów (nieobecny M. Chabros) 
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 12 – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr VII/40/19 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Lipka oraz określenia granic obwodów 
publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku  stanowi załącznik 
nr 13 do niniejszego protokołu.  
 
 

d) szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw obywatelskich, zasad tworzenia 
komitetów inicjatyw uchwałodawczych, zasad promocji obywatelskich 
inicjatyw uchwałodawczych i formalnych wymogów, jakim powinny 
odpowiadać składane projekty.  
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e) regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków.   
 

 
 

Pani Sekretarz omówiła projekt uchwały. Wspomniała, że niniejszy regulamin dotyczy 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Lipka. 
Regulamin określa prawa i obowiązki przedsiębiorstwa wodociągowo-kanalizacyjnego 
oraz odbiorców usług. Do projektu zostały naniesione poprawki sugerowane przez 
Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Bydgoszczy.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. 
Nikt z radnych nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   13 głosów (nieobecny M. Chabros) 
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 8 – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr VII/40/19 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Lipka oraz określenia granic obwodów 
publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku  stanowi załącznik 
nr 9 do niniejszego protokołu.  
 

Pani Sekretarz omówiła projekt uchwały. Wspomniała, że niniejszy regulamin dotyczy 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Lipka. 
Regulamin określa prawa i obowiązki przedsiębiorstwa wodociągowo-kanalizacyjnego 
oraz odbiorców usług. Do projektu zostały naniesione poprawki sugerowane przez 
Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Bydgoszczy.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. 
Nikt z radnych nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   13 głosów (nieobecny M. Chabros) 
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 8 – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr VII/40/19 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Lipka oraz określenia granic obwodów 
publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku  stanowi załącznik 
nr 9 do niniejszego protokołu.  
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f) wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lipka, działka 
numer ewidencyjny 307 położona obręb 0015 Potulice, gm. Lipka.   

 
Pani Sekretarz omówiła projekt uchwały. Wspomniała, że niniejszy regulamin 
dotyczy dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Lipka. 
Regulamin określa prawa i obowiązki przedsiębiorstwa wodociągowo-
kanalizacyjnego oraz odbiorców usług. Do projektu zostały naniesione poprawki 
sugerowane przez Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w 
Bydgoszczy.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. 
Nikt z radnych nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   13 głosów (nieobecny M. Chabros) 
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 8 – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr VII/40/19 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Lipka oraz określenia granic obwodów 
publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku  stanowi załącznik 
nr 9 do niniejszego protokołu.  
 
 
 
 

g) wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lipka, działka 
numer ewidencyjny 272/2 położona obręb 0008 Kiełpin, gm. Lipka.   

 
Pani Sekretarz omówiła projekt uchwały. Wspomniała, że niniejszy regulamin dotyczy 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Lipka. 
Regulamin określa prawa i obowiązki przedsiębiorstwa wodociągowo-kanalizacyjnego 
oraz odbiorców usług. Do projektu zostały naniesione poprawki sugerowane przez 
Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Bydgoszczy.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. 
Nikt z radnych nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   13 głosów (nieobecny M. Chabros) 
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 8 – głosowanie imienne.  
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Uchwała nr VII/40/19 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Lipka oraz określenia granic obwodów 
publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku  stanowi załącznik 
nr 9 do niniejszego protokołu.  
 
 
 
 

h) wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lipka, część 
działki numer ewidencyjny 180/2 położonej obręb 0029 Wielki Buczek, gm. 
Lipka.    
 

Pani Sekretarz omówiła projekt uchwały. Wspomniała, że niniejszy regulamin dotyczy 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Lipka. 
Regulamin określa prawa i obowiązki przedsiębiorstwa wodociągowo-kanalizacyjnego 
oraz odbiorców usług. Do projektu zostały naniesione poprawki sugerowane przez 
Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Bydgoszczy.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. 
Nikt z radnych nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   13 głosów (nieobecny M. Chabros) 
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 8 – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr VII/40/19 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Lipka oraz określenia granic obwodów 
publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku  stanowi załącznik 
nr 9 do niniejszego protokołu.  
 

i) wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lipka, część 
działki numer ewidencyjny 112/1 położonej obręb 0017 Lipka, gm. Lipka. 
(działka nr 11)   
 

Pani Sekretarz omówiła projekt uchwały. Wspomniała, że niniejszy regulamin dotyczy 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Lipka. 

Regulamin określa prawa i obowiązki przedsiębiorstwa wodociągowo-kanalizacyjnego 

oraz odbiorców usług. Do projektu zostały naniesione poprawki sugerowane przez 

Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Bydgoszczy.  

Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 

uchwały. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

Zamknięcie dyskusji. 

Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 

zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
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„za”   13 głosów (nieobecny M. Chabros) 

„przeciw”  0 głosów  

„wstrzymało się” 0 głosów 

Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 

Załącznik nr 8 – głosowanie imienne.  

 

Uchwała nr VII/40/19 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Lipka oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku  stanowi załącznik 

nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

 
j) wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lipka, część działki 
numer ewidencyjny 112/1 położonej obręb 0017 Lipka, gm. Lipka. (działka nr 8)  
 
Pani Sekretarz omówiła projekt uchwały. Wspomniała, że niniejszy regulamin dotyczy 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Lipka. 
Regulamin określa prawa i obowiązki przedsiębiorstwa wodociągowo-kanalizacyjnego 
oraz odbiorców usług. Do projektu zostały naniesione poprawki sugerowane przez 
Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Bydgoszczy.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. 
Nikt z radnych nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   13 głosów (nieobecny M. Chabros) 
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 8 – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr VII/40/19 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Lipka oraz określenia granic obwodów 
publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku  stanowi załącznik 
nr 9 do niniejszego protokołu.  
 
 
 
k) wyrażenia woli odpłatnego nabycia działek numer ewidencyjny 204/1 i 204/3 
położonych obręb 0029 Wielki Buczek, gm. Lipka   
 
Pani Sekretarz omówiła projekt uchwały. Wspomniała, że niniejszy regulamin dotyczy 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Lipka. 
Regulamin określa prawa i obowiązki przedsiębiorstwa wodociągowo-kanalizacyjnego 
oraz odbiorców usług. Do projektu zostały naniesione poprawki sugerowane przez 
Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Bydgoszczy.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. 
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Nikt z radnych nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   13 głosów (nieobecny M. Chabros) 
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 8 – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr VII/40/19 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Lipka oraz określenia granic obwodów 
publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku  stanowi załącznik 
nr 9 do niniejszego protokołu.  
 
 
 
 
l) powołania Gminnej Rady Seniorów w Lipce oraz nadania jej Statutu.   
 
Pani Sekretarz omówiła projekt uchwały. Wspomniała, że niniejszy regulamin dotyczy 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Lipka. 
Regulamin określa prawa i obowiązki przedsiębiorstwa wodociągowo-kanalizacyjnego 
oraz odbiorców usług. Do projektu zostały naniesione poprawki sugerowane przez 
Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Bydgoszczy.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. 
Nikt z radnych nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   13 głosów (nieobecny M. Chabros) 
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 17 – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr VII/51/19 w sprawie powołania Gminnej Rady Seniorów w Lipce oraz 
nadania jej Statutu stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  
 
 
 
 
 
 
ł) zmiany uchwały budżetowej gminy Lipka na 2019 rok. 
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Pani Skarbnik Barbara Marzec poinformowała radnych, że dochody będą wynosić po 
zmianie 28.644.334,66 zł, w tym dochody bieżące -  214.631,83 zł (po zmianie   
25.592.555,17 zł) , a dochody majątkowe + 756.779,49 zł (po zmianie     3.051.779,49 zł).  
Natomiast wydatki wynoszą + 266.054,20 zł  (po zmianie 23.842.822,20 zł), w tym 
wydatki bieżące  + 61.273,96 zł (po zmianie 22.239.404,57 zł), natomiast wydatki 
majątkowe  będą wynosić  +204.780,24 zł (po zmianie 1.540.758,67 zł). Na koniec Pani 
Skarbnik poinformowała o zadaniu tj. „Dofinansowanie zakupu radiowozu osobowego 
typu SUV dla Komendy Powiatowej Policji w Złotowie w kwocie 25000,00 zł.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. 
Nikt z radnych nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   14 głosów (nieobecny K. Olczak) 
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 19 – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr VII/52/19 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Lipka na 2019 
rok stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 
 
9. Zakończenie sesji.        
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas również podziękował za udział w VII 
Sesji Rady Gminy Lipka, po czym zamknął posiedzenie. Na tym protokół zakończono.  
 
 
Protokołowała:                             Piotr Wandas  
 
 
Monika Gręba               Przewodniczący Rady Gminy Lipka 
 

  
          

 


